
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Tisdagen den 11juni 2019 kl 19:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Anders Persson, Oskar Axelsson, Marko Hiltunen 

Frånvarande:  Sören Sahlén, Jörgen Setterman 

 

 

$1     Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§2 Dagordningen för kvällens möte godkändes. 

 

§3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.   

 

§4 Rapporter, skrivelser och ekonomi  

• Ekonomi: En del har betalat in medlemsavgiften via Swish, Oskar som har tillgång 

till våra konton meddelar Marko när det trillar in inbetalningar så uppdateras 

medlemsregistret därefter på laget.se.  

• Oskar önskar lite tydligare hantering kring domarkvitton, han har framfört detta 

till Tony. Johan hade fått ett mail från SvFF innehållandes information om 

domarbetalning, han letar rätt på mailet och skickar det vidare till berörda.  

• Det är en suspekt avgift för Bingolotto som Oskar inte riktigt fått kläm på, det kan 

vara faktura för Bingolotterna som såldes under jul och nyår.  

• Johan har ansökt om ett betalkort som är knutet till ett av våra konton.  

• Jörgen har jobbat stenhårt med sponsortavlan och lyckats knyta till nya sponsorer 

till föreningen: ALL-BIL och KAROSS i ÖREBRO, MECA Ottos Bilservice, Tärnquist 

revisionskonsult, NEPAB, Mia K redovisning, Viktoria Grillköket samt Ottossons 

Trafikskola. Bra jobbat Jörgen!  

• Åsbyvikens Bandyklubb kommer som det verkar lägga ned verksamheten i sin 

helhet och de har en del medel kvar i föreningen som troligen delas ut till andra 

föreningar. Johan och Sören kommer under veckan träffa representant för 

Åsbyvikens Bandyklubb.   



• Tony Olsson hälsar att det finns önskemål om att fräscha till omklädningsrummen 

och detta är självfallet något som huvudstyrelsen stöttar och står för kostnaderna 

för bla färg och dylikt. Det är planerat att samtliga omklädningsrum och 

domarrummet skall fixas till i samma stil som herr A-lags omklädningsrum. 

Diskussion kring vem som kan utföra arbetet, Johan hör med en för föreningen 

känd målare om vad kostnaden för uppfräschning kan tänkas landa på.  

• Anders meddelar att el-kabeln, strömförsörjningen, till ”Gurra” nu är nedgrävd 

under mark.  

• Det är fortsatt stopp i röret från kanalen och till pump-huset för bevattning av C- 

och D-planen. ÖSAB har varit på plats men de får inte ordning på det. Marko är 

bekant med en dykare som brukar dyka efter diverse förlorade föremål mm. 

Marko tar kontakt med denne och hör om vi kan få hjälp med en djupdykning i 

kanalen.  

• Markytan som grävdes upp i samband med installationen av jordvärmen är 

fortsatt guppig och gropig, det är svårt att köra maskin där. Det skulle behöva 

jämnas till, mötet spekulerar kring vilka metoder som kan tänkas vara möjliga men 

landar i att Johan hör med Jörgen om inte han har kontakter i 

anläggningsbranschen.  

• Bildäcket till gungan på Odenvallen är defekt och behöver bytas ut. Jörgen skulle 

visst ordna med ett nytt och säkert däck.  

• Vi har sedan tidigare bestämt och budgeterat för en altanbyggnation utanför 

klubbhuset. Nu finns enligt uppgift frivilliga krafter som kan tänkas ställa upp och 

snickra ihop altanen om de bara får en skiss på hur det skall se ut. Marko tar på sig 

att i SketchUp rita fram ett förslag.  

• Johan har blivit kontaktad av Johan Millgård, aktiv i Östra Alby FK angående 

robotklippare. De har tydligen en tidig modell av samma slags robot som vi 

investerat i som inte kommer till användning och man undrar om vi kan tänkas 

vara intresserade av att förvärva denna robot. Johan och Anders planerar in en 

träff med Millgård och utför en okulär besiktning av roboten, därefter tar vi ett 

beslut om denna kan vara något för vår A-plan.  

• Johan visar upp en självgående GPS-navigerande kritmaskin som tydligen klarar av 

att krita två 11-mannaplaner på 20 minuter. Det är kul att se att det sker en 

utveckling även på den fronten och mötet konstaterar även att linjerna på C-och 

D-planen klarar sig längre nu när de klipps av roboten ”Gurra”. Ytterligare ett bevis 

för att det var en klok investering i att skaffa roboten. Anders ska förresten 

programmera om roboten under veckan så att den tuggar mer på D-planen.  

 

§5 Övriga frågor  

Allmän uppmaning till skärpning vad gäller renhållningen i omklädningsrummen, i 

synnerhet rekommenderas herrlaget se över sina vanor.  

 

§6 Nästa möte 

Bestämdes till söndagen den 14/7 kl 16:00 på Odenvallen.  

 

§7  Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 



 

 

 

 

 

 Johan Lundström     Marko Hiltunen 

 Ordförande      Sekreterare 


